
Zípis ze 43. zasedání Zastupite|stva MČ Brno - ořešín
konaného dne 20. 1.2010 v 19.00 hodin v kanceláři IJMC Brno-ořešín.

Ronovská l0

Přítomni: MgI. Jan Levíček' p. Táňa Debrecínová, Ing' Jiií Havíi, p. Zdeněk váWa'

' - Ing. Jiří Václavek, MUDI' Luboš Dražan' p' Stanislav Piják
Za UMC: Ing' Marie Denkerová

Jednríní svolď a zahájil starosta Mgr. Jan Levíček dle naltženého plogramu zased.iní, kteď
b) | odsouhlasen r šemi při lomnj mi Č|en) /N4Č

Prcgramjednání|

1' oplava pomníku padlých v r. 2010
2. Návrh na umístění Íetardéru z ulice odlehlé, L1eď je Zatím uložen u Ing' Václavka
3. Informace o hospodďení loku 2009
4. Různé

Plogťam byl schválen:
prc: 7 proti: 0 záÍže\ 0

1' Na pomníku padlých jsou zašlá písmena - na pomník se byl podívat pan Koudelka, kteFý
stanovíl za opmvu předběžnou cenu ] 000,- - 3 300'' Kč'
Bylo hlasováno o provedení opravy:
prc: '7 proti: 0 zdržel: 0
Úkol: výbor pro životni prosťedí se postará o vytvarování tůj í u pomniku v jamích měsícich.

2' Návrh na umístění retaldéru zulice odlehlé' kteďje zatím uloŽen u Ing. václavk2 stafostu
kontaktovala řada maminek s připomínkou, že po ulici odlehlé jezdí auta velmi rychle, byl
návlh obejít všechny domy na odlehlé a zjistit, co si o tom lidé myslí' Pan Piják konstatoval'
že přes ořešín je povolená rychlost 30 km,4tod', tak se může ÍetaŤdér na odlehlou klidně dát.
stalosta navťhl, že se zpracuje materiál' kde budou navrhovaná řešení popsána a formou
ankery budou všichni z ulice odlehlé vyzvráni, aby se vyjádřili' Následně se k tomuto bodu
zMC yr^tí.
Bylo hlasováno o návrhu staŤosty:
pro: 7 ploti| 0 zdÍžeL 0

3. Tajemnice infomovala o hospodďeni roku 2009, zejména o přelrledu kapitáloých ýdajů
v roce 2009. Drotože ieště není doúčtováno 13' období v účetnictví' V loňskérn roce doslala
N,lČ smo óřešín d;taci od MF čR na dokončení sportovního areálu ve výši 1 40o'- tis' Kč'
z rozpočtu MČ bylo v kapit.álotých výdajích celkem 878,5 tis' Kč (nákup mulčovače'
požámího auta, spotuúčast MČ na rekonstrukci spoItovního arcálu Příhon a silnice
rekonstrukce, opra\ry vo, oplocení kontejneřiště apod.)'
DáJe proběhla rozprava na téma spoÍtovního areálrr _ posouzení výdajů a tŤžeb. v ]oňském
roce platila fozická osoba 100 Kč/hod'' při koupi 1 hod. t'ýdně po dobu sezony 1 500,. Kč,
právnjcká osoba 5 000,- Kč za l hodinutýdně po dobu sezony'
Je dobudována tenisová stěna, sportovci hodnotí v€lmi kladně, a]e schází se tam mládež aje
tam nepořádek' což je zápomá stránka věci. Řešenín by mohlo bý uzamčení hřiště, což by
mělo za následek, že by tam neměla ořešínské m|ádež přístup' všechny varianty budou
konzultovány a podrobně probrány na veřejlé schůzi, která se koná dne
4' 2. 2010 v 18'00 hodin v restauřaci U P€likína.



5' Různé
. na ZMČ dne 3 0. 1 1 . 2009 byly stanoveny pÍiořity stavebních prací v ořešíně v Íoce 20 l o'

je třeba doplnit o částlg':
a) piedláždění prosha ství přo hody
b) dokončení oplocení kontej neřiště
c) chodník k hasičské zbrojnici
d) vjezdy na uJici KJimešova
e) vjezdy na uljci Příhon
f) přesun herních prvků
g) zpomalovací rctardéry Drozdí 1x' Klimešova 2x
h) vo Rakovocká cesta
ch) provizorní chodník z uljce Klimešova na ulici Tihůvka

i) úprava chodníku z ulice Kljmešova kobchůdku

- na ulici Drozdi je 7ípa raztÍžena na 2 části, v současné době je částečně zajištěna' pod
stromem je elektrické vede]rí'jakákoliv manipltlace se stromem bude problém'
Úkol: tajemnice zajistí možnost posudku na iácení lípy od RNDř' Vlašína, piipadné oŽP
Reěkovice

- Ing. Havíř konstatoval. že je spoítovní areál dokončen' ale nebyla podá1a informace
ohledně zatékání v klubu maminek' Starosta podal informaci, jak firma MTG našla misto,
kde by mohlo zatékat, toto nísto překryli ochranným materiálem a zakryli omicí' Nadále
by do objektu nemě]o zatékat' Mechanická ochrana izolace nebyla prcvedena' S tirmou
V9selý bylojednfuo ohledně nefunkční verrtilace, některé nedostatky se reklamovaly i na
hasičce, dosud žádná z rek]amaci ngní lyřešena, ventilace je nefunkční, stále se tam drží
p]íseň a zatéká'

- starosta opětovně podal informaci' že od prosince 2009jsme vlastníky hájen]'f, která bude
rckonstruovála na úřad městské ěásti

. lng. Havíř vnesl dotaz, zda zasedal výbol stavební a výbor pro životní proýředí - starosta
iníorooval o předmětu zasedání výborů. tj. o žádosti o změnu ťlzemniho plánu návrh na
změnu funkční ploclry zemědělského půdního forrdu, parcela č' 416/11 na Příhoně' na
plochy rekreační krajinné zeleně za účelem lYbudování naučné stezky a dalšilro
rekreačního \yužití a návrh na využití p]ochy na ul' Dťozdí, parcela č. 178 na odstavné
parkoviště' Týo dva návlhy byly zamítnury, proto výbor stavební a libor pro
životní přostředí přilaly usnesení' že nesouhlasi s rozhodnutím RMB a ZMB a žádají nové
Llddné projednaní lěchIo Zádo(l i '

- pani Debrecínová upozomila, že stále nezvoní zvonička" je nutné kontaktovat odbomiky
v Kostelci na Hané a zajistit opÍavu zvoničky zajistí tajemnice.

- Ing' Václavek konstatova], že nebyl rryvěšen program tajemnice sdělila, Že progmm by]
vyvěšen na webových stránkách od ]2. ]. 2010, dále ve Úvěsce, kde se první výtisk
ztrati] a byl znovu q.věšen do zasklelré v]hiěsky, rczbitá vývěska bude do konce ledna
opravena.

Příští zasedání ZMC bude stanoveno po veřejné schůzi, tj. dne 4.2' 2010'

Jť"-/.(-
Zapsala: Ing. Marie Denkerová
Skončeno: 20,30 hodin


